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بعد از مذاکرات ناموفق با استقلال و چند تیم دیگر

کاهش چشمگیــــــر مشتریان مرادمند
قبل  فصل  مدافع  مرادمند،  حسین  محمد 
استقلال همچنان بلاتکلیف است. درحالی 
باشگاه  ز  ا مدافع  این  می شود  شنیده  که 
پرسپولیس پیشنهاداتی دارد اما این موضوع 
او برای  صحت نداشته و همچنان وضعیت 
حسین  محمد  . نیست مشخص  بعد  فصل 
مرادمند قبل از این پای میز مذاکره با مسئولان 
استقلال نشسته بود اما از آنجایی که خواهان 
مبلغ سنگینی بود، با مخالفت باشگاه روبرو 
ز  ا بعد  نرسیدند.  توافق  به  طرفین  و  شد 
عدم تمدید قرارداد او با آبی ها باشگاه فولاد 
خوزستان تنها تیمی بود که تمایل به جذب این 

مدافع داشت اما بخاطر مصدومیت و بی ثباتی 
او در فصل قبل، فولادی ها هم از عقد قرارداد 
با مرادمند منصرف شده و عقب نشینی کردند. 
حالا همین هم باعث شده که این مدافع از 
اینجا رانده و از آنجا مانده شود تا همچنان 
تکلیفش برای فصل بیست و چهارم مشخص 
نباشد. از طرفی استقلال در این مدت خط 
دفاع خود را به خوبی پوشش داده و با حضور 
رافائل سیلوا، آرمین سهرابیان، ایمان سلیمی، 
سامان فلاح و روزبه چشمی  و جذب رامین 
رضاییان سهمیه خط دفاعی استقلال عملاً 
پر شده و جایی برای مرادمند باقی نمی ماند. 

اقدامـــی  فدراســـیون فوتبـــال در 
شـــگفت آور امیـــر قلعه نویـــی را بـــه 
عنوان یکـــی از اعضـــای کمیته فنی 
برگزیـــده و عملاً دســـت این کمیته 
را برای هرگونه نقدی بســـته است.
عضویـــت  ســـرمربی تیـــم ملـــی در 
کمیته فنی فدراســـیون فوتبال این 
ســـؤال ضروری و کلیدی را به وجود 
آورده کـــه نامبـــرده در شـــغل جدید 
چگونـــه می تواند عملکـــرد خودش 
در قامـــت ســـرمربی تیم ملـــی را به 
طور عادلانه مـــورد ارزیابی قرار دهد 
و ایرادات را به درســـتی شناســـایی و 

بر اســـاس آن مطالبه گـــری کند؟!
آیـــا یکـــی از مســـئولیت های مهـــم 
اعضـــای کمیتـــه فنـــی فدراســـیون 
فوتبـــال پالایـــش عملکـــرد مربیان 
تیـــم ملـــی نیســـت؟ آیا ایـــن کمیته 
یـــج  نتا کـــه  نمی شـــود  تشـــکیل 
تیم هـــای ملی مـــورد ســـنجش قرار 
گرفته و براســـاس آن وضعیت ادامه 
همکاری با مربیان مشـــخص شود؟
شـــاید قلعه نویـــی در پســـت جدید 

بتوانـــد بـــه نوعـــی دربـــاره مربیـــان 
تیم هـــای پایـــه اعمال نظـــر کند اما 
او چگونـــه می تواند دربـــاره خودش 
و آنچـــه در تیم ملـــی رقـــم زده یا در 
آینـــده رقـــم خواهـــد زد، ارزیابـــی 

عادلانه ای داشـــته باشـــد؟
گمـــاردن همزمان او در کمیته فنی 
فدراســـیون فوتبال و تداوم حضور 
در رأس کادر فنـــی تیـــم ملـــی بـــه 
نوعی تضاد با ماهیت شـــکل گیری 
کمیتـــه فنـــی فدراســـیون فوتبال 
اســـت واساســـاً مربیـــان تیم های 
ملی خـــود نباید در چنین پســـتی 
قـــرار بگیرنـــد وهمـــواره بایـــد در 
پاســـخگو  فنـــی  کمیتـــه  مقابـــل 
باشـــند، اما فدراســـیون فوتبال در 
اقدامـــی بحث برانگیـــز قلعه نویی 
را درســـت در موقعیتـــی قـــرار داده 
کـــه می تواند بـــه تمـــام تصمیماتی 
کـــه در آینـــده خواهـــد گرفـــت و یا 
نتایجـــی که رقـــم خواهـــد زد، مهر 

تأییـــد بزند.
در حقیقـــت قلعه نویـــی در مقامی 
قرار گرفته کـــه می تواند بـــه عنوان 
یک ناظـــر به خودش نمـــره بدهد و 
حال اینکه هـــر نتیجه ای رقم بخورد 
چنـــدان اهمیتـــی نخواهد داشـــت  
بعید اســـت کـــه قلعه نویی خودش 

را به نقد بکشـــد.
اینکـــه اقدام فـــوق از ســـوی مهدی 

تاج نمایشـــی اســـت یا راهـــی برای 
ارج و قـــرب دادن به ســـرمربی تیم 
ملی، به درســـتی روشـــن نیست اما 
ظاهـــراً رئیـــس فدراســـیون فوتبال 
بنـــا دارد هـــر عاملـــی را کـــه موجب 
تزلـــزل جایـــگاه ســـرمربی تیم ملی 

در آینـــده می شـــود، از پیرامونـــش 
دور کند تا شـــاید  امیـــر قلعه نویی با 
افکار آرام تری در مسابقات انتخابی 

جـــام جهانی حضـــور یابد.
اما در هر حـــال مهدی تاج با چنین 
تصمیمـــی کمیته فنـــی زیرمجموعه 

خـــود را در موضـــع ضعـــف در برابر 
ســـرمربی تیـــم ملـــی قـــرار داده و 
سیاســـتی غیرحرفـــه ای را در پیش 

گرفته اســـت.
به واقـــع اگر در ایـــن کمیته گروهی 
از پیشکســـوتان یـــا صاحب نظـــر ان 

تصمیم عجیب تاج در عضویت سرمربی تیم ملی در کمیته فنی
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در مواجهه با رژیم کودک کش
پس از تلاش های فراوان فعالان حقوق بشری و فلسطینی 
از یک سو و مخالفان نسل کشی و اقدامات خلاف حقوق 
بشر رژیم کودک کش اشغالگر قدس از سوی دیگر، فیفا 
فعالیت های  از  اسرائیل  فوتبال  فدراسیون  تعلیق  با 
بین المللی مخالفت کرد تا عملاً کاروان 88 نفری رژیم 
اشغالگر فلسطین به طور کامل و با حضور تیم فوتبالش 

در رقابت های المپیک پاریس 2024 شرکت کند.
کمیته ملی المپیک به ریاست توماس باخ هم چندی پیش 
در جواب درخواست های متعدد آزادگان جهان و فعالان 
حقوق بشر برای حذف کاروان رژیم غاصب فلسطین از 
المپیک تابستانی پاریس با وقاحت تمام جواب منفی داده 
بود تا بار دیگر وجود استانداردهای دوگانه در جهان غرب و 

این بار در فضای پاک ورزش را شاهد باشیم.
در  و  فلسطین  مظلوم  مردم  که  است  ماه   9 از  بیش 
شدیدترین  زیر  فلسطینی  کودکان  و  زنان  آنها  رأس 
حملات غیرانسانی و جنایت های جنگی رژیم کودک کش 
بر  علاوه  ایام  این  در  هستند.  شریف  قدس  غاصب 
شهادت بیش از 15 هزار کودک که برخی از آنها به دلیل 
سوءتغذیه و نرسیدن غذا و دارو در رنج و سختی به شهادت 
رسیدند، بیش از 350 ورزشکار، مربی و دست اندرکاران 
ورزش فلسطین که در غزه ساکن بودند، بر اثر بمباران 
معبود  دیدار  به  صهیونیستی  آپارتاید  رژیم  وحشیانه 
شتافتند. اما عکس العمل فیفا و کمیته ملی المپیک در 
برخورد با تیم فوتبال المپیک رژیم غاصب و کل کاروان 
ورزشی صهیونیست ها، مأیوس کننده و عذاب آور بود. 
استانداردهای دوگانه در ورزش جهان به حدی دردآور 
است که بدانیم کمیته ملی المپیک پس از جنگ اوکراین 
به دلیل حضور روسیه و بلاروس بلافاصله رأی به حذف 
2022 داد. حتی در  از المپیک  قهرمانان این دو کشور 
با حضور ورزشکاران روس  پاریس هم  المپیک  همین 
مخالفت کرد و تنها در چند رشته محدود به شرط آنکه 
قهرمانان روس تبار زیر پرچم کشورشان مسابقه ندهند، 

پذیرفت تا در رقابت های 2024 حضور پیدا کنند.
غلبه سیاست بازان غربی با دیکته سیاست های استعماری 
در ورزش جهان بسیار آزاردهنده و برخلاف روح مردانگی و 
جوانمردی و منشور المپیک است اما روی دیگر این سکه 
بی پروا  نسل کشی  و  جنایات  به  بخشیدن  مشروعیت 
و با حمایت کامل هواداران صهیونیسم جهانی با عدم 
محرومیت از حضور ورزشکاران صهیونیست در میادین 
بین المللی است که به نوعی، افکار عمومی مردم جهان 
آپارتاید  رژیم  را در مقابل جنایات و خوی وحشیگری 
فریب می دهد و با حضور در میدان فوق العاده بااهمیت 
المپیک این پیام را القا می کند که اگر رژیم اشغالگر قدس، 
جنایتکار، کودک کش و در حال نسل کشی از فلسطینیان 
بود پس چرا کمیته ملی المپیک مجوز حضور کاروان 

ورزشی آنها را برای حضور در پاریس صادر کرد.
پروپاگاندای رسانه ای غرب هم به رهبری امریکا با تصویر 
مناسب از این رژیم بی تردید برای تطهیر آنها از جنایات 
اگر یک  ضد بشری شان تلاش می کند. در صورتی که 
اروپایی مورد حمله قرار می گرفت و در جریان  کشور 
جنگ و بمباران مناطق مسکونی تنها 10 یا 20 ورزشکار )نه 
مانند صحنه جنایت در غزه که 350 ورزشکار و مربی به 
شهادت رسیده اند( کشته می شدند، بلافاصله کمیته ملی 
المپیک با درخواست فوری کشورهای غربی مدعی حقوق 
بشر تشکیل جلسه می دادند و کشور مهاجم را تا مدت ها 
محروم می کردند. این استانداردهای دوگانه در فضای پاک 
ورزش که باید روح جوانمردی و پهلوانی در کنار رقابت در 
محیطی به دور از نژادپرستی و تبعیض شکل بگیرد، بسیار 

آزاردهنده و تأسف آور است.
امیدواریم در همین روزهای برگزاری المپیک پاریس با 
فشار جامعه جهانی، دلسوزان و آزادگان جهان شاهد 
استقرار آتش بس دائمی و عقب نشینی اشغالگران قدس 

از سرزمین های آبا و اجدادی فلسطینیان باشیم.

اسدبیگی دوباره مشتری پیدا کرد
در خبرها آمده بود یحیی گل محمدی در نظر دارد 
به  را  بازیکن جوان پرسپولیس  بادپا، دو  و  سورگی 
خدمت بگیرد. بعدتر خبر آمد یحیی این بازیکنان را 
نمی خواهد اما روی جذب سینا اسدبیگی نظر دارد. 
اسدبیگی یک فصل دیگر با سرخ پوشان قرارداد دارد و 
فولادی ها برای جذب او باید با سرخ پوشان به توافق 
برسند. خود اسدبیگی هم در مصاحبه هایش گفته 
از  جایی نخواهد رفت ضمن اینکه پرسپولیس غیر 
اسدبیگی در حال حاضر هافبک دفاعی دیگری ندارد 

و بعید است گاریدو این بازیکن را از دست بدهد.

چالش جدید استقلال با گلر بوسنیایی
گلر بوسنیایی جدید استقلال ممکن است باشگاه 
را به دردسر بیندازد. در حالی که تکلیف سیدحسین 
نبود،  مشخص  استقلال  در  ماندن  برای  حسینی 
مسئولان باشگاه با ودران کیوسفسکی گلر بوسنیایی 
به توافق رسیدند تا جایگزین حسینی درون دروازه 
استقلال باشد. حالا بعد از حل شدن مشکل کاپیتان 
استقلال و ماندن او، باشگاه در روزهای اخیر به فکر 
البته با چالشی  فروش گلر خارجی خود افتاده که 
جدید روبه رو شده است؛ درحالی که باشگاه شمس آذر 
قزوین خواهان جذب کیوسفسکی بوده، حالا منصرف 
شده است و این دروازه بان مشتری دیگری هم ندارد تا 
اینطور به نظر برسد که این دروازه بان سابقه درخشانی 
ندارد و کسی مایل به خرید او از استقلال نیست. در 
چنین شرایطی حالا دو راه برای مسئولان باقی می ماند؛ 
یا او را نگه داشته و روی نیمکت بنشانند و یا با ضرر و 
زیان فسخ قرارداد او کنار آمده و با پرداخت مطالباتش 
با او خداحافظی کنند. البته در ماجرای گلر بوسنیایی 
نیز مورد  را  باید وضعیت دیگر دروازه بان استقلال 
توجه قرار داد که اگر این دروازه بان در استقلال بماند 

خالدآبادی از این باشگاه جدا خواهد شد.
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رضـــا حمیـــدی /  از روزی کـــه فصـــل 
بیســـت و ســـوم بـــه پایـــان رســـید، 
حســـینی  سیدحســـین  ماجراهـــای 
شـــروع شـــد. ابتدا ایـــن دروازه بان به 

دلیـــل اتفاقاتی کـــه در میانه های 
فصـــل رخ داد بـــا موانعـــی برای 
بازگشـــت بـــه تیم مواجه شـــد و 

حتی در مقطعی صحبت 
از حضـــور او در لیـــگ 

امـــا  بـــود.  یونـــان 
دیـــری نپاییـــد که 

مشـــکلات هموار 
و حســـینی مجوز 
ر  د ر  حضـــو

تمرینـــات اســـتقلال 
را بـــه دســـت آورد و اکنون 
نیـــز در تمرینـــات تیمش 
حضـــور دارد. اما مســـأله  
دیگـــری که باعث شـــده 
یـــن  ا ر  حضـــو م  و ا تـــد
دروازه بـــان در اســـتقلال 

ر  ا قـــر ع  لشـــعا تحت ا
ی  د پیشـــنها  ، بگیـــرد
اســـت کـــه از جبهـــه 
ســـرخ بـــه او رســـیده 
اســـت. پرســـپولیس 
یـــی  ا جد بـــا  کـــه 
را  خـــود  بیرانونـــد، 

از  و  می بینـــد  مخمصـــه  در  بشـــدت 
ســـویی رامیـــن رضاییـــان نیـــز در تور 
اســـتقلال افتـــاد، بـــه دنبال وسوســـه 
دروازه بـــان آبی اســـت تا شـــاید یک 
اتفاق بـــزرگ را در نقل و انتقالات 
به ســـود خود رقـــم زده و شـــماره 
یک آبی ها را کـــه اکنون به لحاظ 
مالی با باشگاه دچار اختلاف 
اســـت، به خدمت بگیرد.
حســـین  سید ب  جـــذ
ی  ســـو ز  ا حســـینی 
ر  کا مـــا  ا لیس  پرســـپو
 . نیســـت ی  ه ا د ســـا
همچنـــان  او  کـــه  اولاً 
تحت قـــرارداد با باشـــگاه 
استقلال اســـت و اگر بخواهد 
کـــرده  تـــرک  را  تیـــم  ایـــن 
بـــرود،  پرســـپولیس  بـــه  و 
بایـــد از باشـــگاه رضایتنامه 
له  مســـأ  . کنـــد فـــت  یا ر د
دیگـــری که حضور حســـینی 
را دشـــوار  در پرســـپولیس 
یـــی  هجمه ها  ، می کنـــد
ت  ر صـــو ر  د کـــه  ســـت  ا
جدایی ایـــن دروازه بـــان از 
ســـوی هواداران اســـتقلال 
را تحت الشـــعاع  باشـــگاه 
قرار خواهـــد داد و همین 

موضـــوع کافی اســـت تا مدیـــران آبی 
بررســـی وضعیت سیدحسین حسینی 
را در اولویـــت خود قرار دهند و تکلیف 

را مشـــخص کننـــد. او 
حســـینی از فصل پیش مطالباتی دارد 
که به طور قطع اگر باشـــگاه اســـتقلال 
اقدامـــات لازم در راســـتای پرداخـــت 
آن را انجـــام دهـــد، مشـــکلات از بین 
خواهـــد رفـــت و حســـینی همچنـــان 
در ترکیـــب اســـتقلال حضـــور خواهد 
داشـــت امـــا اگر به هـــر دلیل باشـــگاه 
اســـتقلال در پرداخت ایـــن مطالبات 
ناتوان باشد، ممکن اســـت گره کور تر 
شـــود و بـــا وجـــود اینکـــه حســـینی در 
تمرینات تیمش حضـــور دارد، ناگهان 
تصمیمـــات دیگری اتخاذ کند؛ هرچند 
که حســـینی بارها عشـــق و علاقه خود 
بـــه باشـــگاه اســـتقلال را بیـــان کـــرده 
و بعیـــد اســـت که بـــا چنیـــن تصمیم 
عجیبی خـــود را در معـــرض انتقادات 
تند هـــواداران باشـــگاه اســـتقلال قرار 
دهـــد. حســـینی خـــوب می دانـــد که 
هرچـــه در اســـتقلال ریشـــه بدوانـــد، 
باشـــگاه در  ایـــن  بهتـــری در  آینـــده 
انتظـــارش خواهد بـــود و می تواند بعد 
از پایـــان دوران فوتبـــال خـــود، بـــرای 
ادامه کار روی باشگاه استقلال حساب 

ویژه ای بـــاز کند.

هم اکنون قانون سقف بودجه به یکی از مشکلات 
لاینحل فوتبال ایران تبدیل شده است. این قانون 
در حالی توسط کارگروه نظارت بر قراردادهای 
به  برتری  تیم های لیگ  بازیکنان وضع شد که 
با  این قانون معترض بودند.  به  شدت نسبت 
این وجود این کارگروه برای تیم های لیگ برتری 
سقف 325 میلیارد تومانی در نظر گرفت که این 
مبلغ برای تیم هایی که در لیگ آسیا حضور دارند 
به 425 میلیارد تومان رسید. در این شرایط دیروز 
خبری منتشر شد که قرار است فدراسیون فوتبال 
تا میزان سقف قراردادها  جلسه ای برگزار کند 
افزایش یابد. در حالی صحبت از افزایش سقف 
را  بازیکنان خود  اکثر  قراردادهاست که تیم ها 
جذب کرده اند و با این بازیکنان قرارداد بستند، 
به  نسبت  تیم ها  تغییرات،  این  وجود  با  حال 
سرگیجه  بازیکنان شان  قرارداد  سقف  موضوع 
گرفته اند. در این بین شنیده می شود برخی از 

تیم ها قانون سقف بودجه را رعایت نکردند و به 
فدراسیون فشار آوردند تا  مبلغ سقف قراردادها 
را بالا ببرند. این در حالی است که فدراسیون 
فوتبال و مسئولان مربوطه روز شنبه دو مورد از 
دستورالعمل حاکم بر قراردادها و سقف بودجه را 
تغییر دادند و حالا سومین مورد این دستورالعمل 
هم با برخی تغییرات روبرو خواهد شد. در این بین 
دیروز رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس ادعا 
کرد که فدراسیون فوتبال با افزایش سقف بودجه 
مخالفت کرده است. در سوی مقابل محمدرضا 
کشوری فرد در پاسخ به سؤال خبرنگار »ایران« در 
خصوص مخالفت سازمان لیگ با افزایش سقف 
بودجه چنین پاسخی داد: »هنوز تصمیمی در این 
مورد گرفته نشده است.« فدراسیون فوتبال این 
روزها در حالی تصمیمات جدید می گیرند که هنوز 
تکلیف برخی از موارد مشخص نیست و در این 
شرایط لیگ برتر 25 مردادماه برگزار خواهد شد.

محمدرضا رحیم پور /   از فصل گذشته 
کارگروه  ایجاد  با  فوتبال  فدراسیون 
نظارت بر قراردادهای بازیکنان، قانون 
سقف بودجه را وضع کرد که از همان 
بدو ورودش به فوتبال مورد اعتراض 
نهایت هم  در  و  بود  واقع شده  هم 
همه  بر  یباً  تقر شته  گذ نیم فصل 
نت  ضما ن  نو قا ین  ا شد  مشخص 
فدراسیون  ندارد.   خاصی  اجرایی 
فوتبال امسال در پی آن بود که قانون 
قبلی را بهبود ببخشد و در نهایت با 
مقررات سخت تری آن را راهی سازمان 
لیگ برای اعلام به باشگاه ها کرد اما 
روز گذشته خبرگزاری ایرنا در خبری 
مدعی شد: »با توجه به مشکلات به 
وجود آمده برای باشگاه های مدعی 
لیگ برتری در ثبت قرارداد بازیکنان 
قیمت  رفتن  لا  با همچنین  و  خود 
ن  سیو ا ر فد ست  ا ر  قرا  ، ن یکنا ز با
بزودی  تاج  مهدی  حضور  با  فوتبال 
این  در  برتری  لیگ  باشگاه های  با 
به  و  کند  برگزار  جلسه ای  خصوص 
احتمال فراوان میزان سقف قراردادها 
افزایش خواهد یافت.«  انتشار این 
باشگاه  مدیران  منفی  واکنش  خبر 
و  شت  ا د ه  همرا به  ا  ر لیس  پرسپو
شنیده ها حاکی از آن است که حتی 
از برگزاری جلسه روز گذشته،  قبل 

رضا درویش مخالفت خود را با افزایش 
فوتبال  فدراسیون  به  بودجه  سقف 
اعلام داشته است. مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس انتقادات شدیدی نسبت 
به این افزایش ناگهانی داشت چرا که 
او پیش تر برای پایبندی به قانون سقف 
بودجه، سقف قرارداد 20 میلیاردی را 
برای تیمش در نظر گرفت و همین 
موضوع باعث شد تا درویش نتواند 
تمدید  برای  تیم  این  ستاره  چند  با 
قرارداد به توافق برسد و اگر می دانست 
حرف  پای  نیست  ر  قرا فدراسیون 
سایر  مثل  هم  آنها  بماند،  خودش 
تیم ها نسبت به عقد قرارداد با مبلغ 
بالاتری وارد عمل می شدند تا حداقل 
بتوانند یک نفر از ستاره های خروجی 
قراردادش  مبلغ  افزایش  با  را  خود 
لیس  پرسپو ن  یرا مد   . کنند حفظ 
عقیده دارند در صورت تحقق چنین 
از  را  ضرر  بیشترین  تیم  این  اتفاقی 
این  سقف بودجه متحمل می شد و 
افزایش ناگهانی سقف بودجه را در پی 
رایزنی های غیرفوتبالی برخی از تیم ها 
بازیکنان  با  آنها  می دانستند چرا که 
مدنظر خود قرارداد های نجومی عقد 
به  ثبت  برای  اینکه  از  بعد  و  کرده 
مشکل خوردند، برای افزایش سقف 
به دامان فدراسیون  قرارداد دست 

فوتبال شده بودند. با وجود این بعد 
از جلسه دیروز در فدراسیون فوتبال 
ن  سیو ا ر فد ن  یرا مد یشی  ند هم ا و 
رقابت های  باشگاه های حاضر در  با 
حرف  پرسپولیس  مدیران  آسیایی، 
خود را به کرسی نشاندند و مخالفت 
بودجه  سقف  رقم  رفتن  بالا  با  آنها 
باعث شد تا درویش بعد از این جلسه 
با لحن آرام تری مصاحبه کند.  گلایه 
دیگر مدیران پرسپولیس از فدراسیون 
هم مربوط به لغو محدودیت قرارداد 
بیش از یک سال با بازیکنان بالای 30 
سال بود؛ این تیم در این پنجره با توجه 
با  جدید  دستورالعمل  ماده  این  به 
سروش رفیعی، مرتضی  پورعلی گنجی، 
فرشاد احمدزاده و وحید امیری قرارداد 
یکساله عقد کرده بود که حالا با لغو 
سقف  این  افزایش  و  موضوع  این 
تیم  این  مدیران  سال،   35 به  سنی 
مجدداً باید با بازیکنان تمدیدی خود 
مذاکره تا مدت قرارداد آنها را اصلاح 
کنند. باشگاه پرسپولیس از مرتضی 
ه  د ا ز حمد ا د  فرشا و  پورعلی گنجی 
افزایش مدت قراردادهایشان  برای 
دعوت کرده تا به باشگاه بروند و این 
مذاکرات  به  منجر  احتمالاً  موضوع 
ادامه دار برای افزایش مبلغ قرارداد 

هم خواهد بود.

تلاش نافرجام پرسپولیس برای جذب گلر آبی ها

حسینی در قفس توری استقلال می ماند
درویش به خواسته اش رسید

با افزایش سقف بودجه حق پرسپولیس خورده می شد

ایـــران حضـــور داشـــتند  فوتبـــال 
کـــه بـــدون تعـــارف و رودربایســـتی 
می توانســـتند نظرات خـــود را بیان 
کننـــد، بـــدون شـــک مهـــدی تـــاج 
دســـتاورد مطلوب تـــری را در ایـــن 
راســـتا به دســـت می آورد، اما اکنون 
بـــه نظر می رســـد ایـــن کمیتـــه فنی 
تشکیل شـــده تا فقط به نحوی روی 
تمـــام تصمیمـــات و نتایجـــی که در 
آینده رقم می خـــورد، صحه بگذارد!
به هر حـــال اقدام اخیر مـــورد تأیید 
کارشناسان نیست و اصول حرفه ای 
ایجـــاب می کنـــد کمیته هایـــی بـــا 
غ  این حدود اختیـــارات بتوانند فار
از مناســـبات معمـــول بـــه تجزیـــه و 
تحلیـــل عملکـــرد زیـــر مجموعـــه 
پرداخته و بدون رو دربایســـتی های 
معمـــول اشـــکالات را بیـــان کنند تا 
راهـــی در جهت رشـــد و پیشـــرفت 

بیشـــتر باشد. 
تشـــکیل  فنـــی  کمیتـــه  واقـــع  در 
می شود تا از زوایای دیگر و از موضع 
بالاتـــری عملکـــرد زیـــر مجموعـــه 
مـــورد بررســـی قـــرار بگیـــرد و حال 
روشـــن اســـت که وقتی ســـرمربی 
تیم ملـــی خود بـــه یکـــی از اعضای 
کمیتـــه فنـــی فدراســـیون فوتبـــال 
تبدیـــل شـــده، نتیجـــه مطلوبـــی از 
 تشـــکیل چنین کمیته ای به دست 

نخواهد آمد. 

گزارش یک

حمیدرضا عرب
خبرنگار


